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PROTOKÓŁ NR IV/22 

z zebrania mieszkańcami Sołectwa Chrośna 

30 marca 2022 r. 

 

M. Łukaszewski – Sołtys Soł. Chrośna – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania brak wymaganego kworum, kolejne zaplanowano na godz. 17.45. 

W II terminie zebrania – uczestniczy 8 mieszkańców. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

 

Ad. 2.  

M. Łukaszewski – Sołtys Soł. Chrośna – przedstawił sprawozdanie z działalności Sołectwa 

Chrośna w 2021 r., które stanowi - zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3. 

M. Łukaszewski – Sołtys Soł. Chrośna – przedstawił Uchwałę Nr 1/2022 zebrania 

wiejskiego Soł. Chrośna w sprawie podziału środków finansowych przeznaczonych na 

działalność sołectwa. Propozycje wydatkowania środków na 2022 rok mieszkańcy 

przegłosowali jednogłośnie. Uchwała Nr 1/2022 stanowi – zał. 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – poinformowała o planowanych inwestycjach 

w 2022 roku: 

- podpisano list intencyjny na budowę drogi powiatowej Rojewo – Solec Kujawski. 

Realizacja w 2 etapach, w kosztach budowy partycypować będą: powiat inowrocławski, 

powiat bydgoski, Gmina Solec Kujawski, Gmina Rojewo, Gmina Nowa Wieś Wielka oraz 

Lasy Państwowe Nadleśnictwo Solec Kujawski.   

- budowa pawilonu szkolnego przy SP Nr 4 (zakończenie 09.2022 r.), 

- budowa ulic na Osiedlu Leśnym, 

- wymiana oświetlenia ulicznego na ledowe, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, 

- kontynuacja budowy ścieżek rowerowych m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu 

do drogi krajowej nr 10, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 
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- w sprawie promu poinformowała, że przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest też gotowy, jednak nie osiąga on prędkości projektowej jaka była założona. Trwają 

prace prowadzone przez wykonawcę promu, aby można było osiągnąć docelową prędkość 

projektową. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła założenia Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego – SUMP-

BOF. Założenia planu umożliwią pozyskanie środków finansowych na rozwój komunikacji.  

Ponadto przedstawiła informacje na temat: Programu usuwania azbestu, wymiany źródeł 

ciepła, jakości powietrza w Gminie i czujników smogowych, Programu „Czyste Powietrze” 

oraz wysokiego stanu wody w cieku Struga Chrośna i podmokłych gruntów rolnych 

spowodowanych przez tamy budowane przez bobry. Gmina wystosowała pismo do Zarządu 

Zlewni w Inowrocławiu o podjęcie działań w celu usunięcia zatorów.  

 

Ad. 5.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu sołectwa Chrośna m.in. dot. gospodarki finansowej sołectwa. Wszyscy mieszkańcy 

przyjęli przedstawione propozycje zmian w statucie.   

 

Ad. 6.   

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 

- poprawienia stanu nawierzchni dróg gruntowych ,terminu równania tych dróg 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – wybrany został wykonawca 

napraw, niebawem rozpocznie się równanie dróg zgodnie z przyjętym harmonogramem, 

przygotowanym przez Ref. Gospodarki Komunalnej.  

 

- nadmiernego solenia dróg w okresie zimowym. 

Odpowiedzi udzielił S. Wrycza – Prezes ZGK informując, że zakład ma narzuconą przez 

starostwo normę zużycia soli. Można wystąpić do nich o zmniejszenie dawki.  

 

- słabego ciśnienia wody w kranie na jednej z posesji, 

Odpowiedzi udzielił S. Wrycza – Prezes ZGK informując, że może tak się zdarzać, dopóki 

nie zostanie rozbudowana stacja uzdatniania wody w sołectwie, póki co jest projekt jej 

rozbudowy.  

- dokładniejsze przedstawienie przebiegu planowanej budowy drogi powiatowej z Rojewa do 

Solca Kujawskiego, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła mieszkańcom  
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jej przebieg na mapie.   

 

- pobierania opłaty targowej na targowisku przy ul. Garbary od rolników, 

T. Pacek – Radny RM – uchwalona przez Radnych uchwała w sprawie opłaty targowej 

zwalania rolników z tej opłaty, 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza – dodała, że rolnicy są zwolnieni z opłaty targowej jeśli 

sprzedają tylko płody rolne i okażą dokument potwierdzający fakt bycia rolnikiem. 

Informacja ta jest także zamieszczona na tablicy gdzie wywieszony jest  Regulamin 

Targowiska.  

 

- etapu budowy rurociągu  przez Sołectwo Chrośna, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że Gmina zakwestionowała 

planowany jej przebieg, przez środek sołectwa, czekamy na dalsze decyzje, może być tak, że 

tereny pod jego budowę zostaną wydzielone przez specustawę.  

Ponadto Pani Burmistrz przybliżyła informacje dot. planowanych dożynek gminnych, które w 

tym roku będę miały bardziej ludowy charakter. Spotkanie w sprawie ich organizacji 

zaplanujemy w maju br.  

 

- remontu ul. Leśnej, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – ulica należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

jesteśmy po spotkaniu z Urzędem Marszałkowskim, który planuje przystąpić do projektowani 

w pierwszej kolejności ul. Garbary, aż do ul. Leśnej. Wykonane zostaną odwierty nawierzchni 

ul. Leśnej aby sprawdzić jej stan. Zostaną wykonane  2 ronda przez Urząd Marszałkowski, 

przy ul. Garbary, a także na skrzyżowaniu ul. Leśnej, ul. Powstańców. Odcinek od 

Polomarketu do drogi krajowej Nr 10 będzie realizowany po ustaleniu czy Gmina przejmie ul. 

Leśną od Urzędu Marszałkowskiego. 

 

M. Łukaszewski – podziękowała zebranym i zakończono zebranie o godz. 19.00. 

                                   

  

  Sołtys Soł. Chrośna 

Marek Łukaszewski  

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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